
Tvedestrand kommune Møteprotokoll

Utvalg: Teknikk, plan- og naturkomite
Møtested: Administrasjonsbygget
Dato: 14.06.2011
Tid: 18:00

Faste representanter som møtte:
Dag Eide Leder AP
Solveig Annette Røvik Nestleder KRF
Jan Marcussen Representant TTL
Marit Synøve Marcussen Representant TTL
Erling Holm Representant H
Reidun Kaddeberg Representant AP
Sissel Bjørge Representant SP
Faste representanter som hadde forfall:
Reidun Kaddeberg Representant AP
Vararepresentanter som møtte:
Åsulv Løvdal Vararepresentant TTL

Fra administrasjonen møtte:
Øyvind Johannesen Kommunalsjef
Svein O. Dale Enhetsleder

Saksliste
Saksnr Innhold

PS 15/11 Tilskudd til private veier.

PS 16/11 Referat- og drøftingssaker

Merknader til protokoll
Ingen merknader

Merknader til innkalling og saksliste
Ingen merknader

Tvedestrand, 14.06.2011

Øyvind Johannesen
Kommunalsjef



PS 15/11 Tilskudd til private veier.

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre ønsker ikke å innføre tilskudd til private veier fra 2012 av 
økonomiske og prioriteringsmessige hensyn.  

Saksprotokoll i Teknikk, plan- og naturkomite - 14.06.2011 

Behandling
Dag Eide (AP) kom med følgende endringsforslag:
Tvedestrand kommunestyre ønsker å innføre tilskudd til private veier fra 2012. Beløpets 
størrelse ønsker en å komme tilbake til ved budsjettbehandlingen.

Ved avstemmingen ble det slikt resultat:
Rådmannens forslag til vedtak fikk 6 stemmer og tilrådd.
Dag Eides (AP) forslag til vedtak fikk 1 stemme og falt. 

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre ønsker ikke å innføre tilskudd til private veier fra 2012 av 
økonomiske og prioriteringsmessige hensyn.  

PS 16/11 Referat- og drøftingssaker
a) Dag Eide (AP) etterlyste nye fremleggelse av klagesak vedrørende utsatt parkeringssak i 

klageorganet for teknikkområdet. Kommunalsjefen opplyste at dette var uteglemt, og at 
klagesaken vil bli tatt opp på neste møte. 

b) Dag Eide (AP) etterlyste nærmere orientering om luktproblemene for renseanlegget. 
Kommunalsjefen orienterte kort om saken, og at mer detaljert informasjon vil forelegges 
komiteen på neste møte.  


